
Zapisnik  

 s 1. sjednice Vijeća učenika Osnovne škole Vladimira Nazora Potpićan 

u šk.godini 2023./2024.  održane 8.12.2023.  

Nazočni: 

Ermin Silahić, Lara Bilić, Toni Benković, Leonardo Brnad, Lucija Benazić, Noemi Vretenar, 

Luka Širol, Petra Klapčić, Katija Stojšić, Leona Širol, Sofija Močinić 

 

Dnevni red: 

1. Upoznavanje s radom Vijeća učenika (zadaće Vijeća učenika, prava i dužnosti) 

2. Imenovanje predsjednika i zamjenika predsjednika Vijeća učenika 

3. Planiranje i dogovor o radu Vijeća učenika u 2. obrazovnom razdoblju 

4. Samovrednovanje i vrednovanje razrednog odjela općenito 

 

 

AD-1.) Upoznavanje s radom Vijeća učenika (zadaće Vijeća učenika, prava i dužnosti) 

Nazočni učenici najprije su upoznati sa zadaćama članova Vijeća učenika te pravima i 

dužnostima svih članova vijeća. Učenici su potaknuti da najprije pokušaju samostalno smisliti 

koje zadaće imaju članovi Vijeća. Naveli su kako mogu davati različite prijedloge kako bi se 

poboljšao rad škole, kako mogu prijaviti nepravilnosti u radu škole, organizirati različite akcije 

humanitarnog karaktera, pomagati u organizaciji obilježavanja značajnijih dana, primjerice: 

Dana škole, božićne svečanosti i sl.  

AD-2.) Imenovanje predsjednika i zamjenika predsjednika Vijeća učenika 

Za predsjednicu Vijeća učenika predložila sam Sofiju Močinić. Članovi Vijeća jednoglasno su 

prihvatili prijedlog te je Sofija Močinić proglašena predsjednicom Vijeća učenika u školskoj 

godini 2023./2024. Učenici su potom birali potpredsjednicu Vijeća učenika. Na papiriće su 

napisali svoj prijedlog. Najveći broj glasova osvojila je  Leona Širol, predstavnica 7.b razreda. 

Leona Širol proglašena je potpredsjednicom Vijeća učenika u šk.godini 2023./2024.  

AD-3.) Planiranje i dogovor o radu Vijeća učenika u 2. obrazovnom razdoblju 

U razgovoru s članovima Vijeća učenika razmatrane su predstojeće aktivnosti u 2. obrazovnom 

razdoblju. S članovima Vijeća dogovoreno je kako će zajedno obilježiti Dan zagrljaja i Dan 

ružičastih majica. Također, dogovoreno je kako će se detalji realizacije navedenih aktivnosti 

dogovoriti u 2. obrazovnom razdoblju na sastancima Vijeća učenika.  

 



AD-4.) Samovrednovanje i vrednovanje razrednog odjela općenito 

Svaki član učenika dobio je zadatak da preispita svoj odnos prema radu tijekom prvog 

obrazovnog razdoblja te ocijeni isti ocjenom od 1 do 5. Svaki član Vijeća ocijenio se ocjenom, 

a potom usmeno obrazložio ocjenu. Razlozi zbog kojih su neki članovi sebe vrednovali nižom 

ocjenom bio je neredovitost u pisanju domaćih zadaća i ometanje nastavnog procesa 

prekomjernim pričanjem. U vrednovanju rada razrednog odjela istaknuli su kako im je važno 

da se nastava odvija bez ometanja pojedinih učenika te da im je najvažnije kada im učitelj/ica 

jasno prezentira i objasni nastavno gradivo. Većina preferira frontalni oblik rada, jasne i 

razumljive upute te zanimljivo izlaganje. Predsjednice 7.a, 7.b i 8. razreda istaknule su kako im 

je blok sati, naročito iz zahtjevnijih i složenijih predmeta kao što je Kemija, težak,  te kako bi 

voljeli kada bi te satove imali odvojeno, s vremenskim odmakom, kako bi prije izvedbe i 

evaluacije pokusa mogli utvrditi gradivo.  

 

                                                                                                                  Voditeljica Vijeća učenika:  

                                                                                                                              Marina Rade,  

  Potpićan, 8.12.2023.                                                                        stručna suradnica-knjižničarka 


